
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 16.3.2021 

 

 

Z A P I S N I K 
 

15. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 21.4.2021 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Marko Obid, Jože Močnik, Andraž 

Drešček, Andrej Valentinčič, Aleš Tušar. 

Opravičeno odsotni: Saša Cvek, Borut Eržen. 

Ostali prisotni: župan Gašper Uršič, Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 14. redne seje z dne 9.3.2021.  

2. Rebalans proračuna za leto 2021. 

3. Tekoče aktivnosti. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnika v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 14. redne seje sveta KS Cerkno z dne 9.3.2021. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Vid Lahajnar je uvodoma povedal, da je Svet KS na prejšnji seji sprejel sklep, da 

Krajevna skupnost Cerkno odstopa od projekta rekonstrukcije in prizidave obstoječe 

poslovilne vežice Cerkno, ker ji Občina Cerkno ne podeli stavbne pravice na parcelni št. 

596/2 k.o. Cerkno (ter zahtevi po vračilu že pridobljene stavbne pravice) in ostalih pravic, ki 

izhajajo iz dopolnitve vloge UE Idrija.  

 

Župan Gašper Uršič je nadaljeval, da je občinska uprava pregledala dokumentacijo za 

pridobitev gradbenega dovoljenja in prišla do zaključka, da je najboljše, glede na to, da pravni 

statusi krajevnih skupnosti niso rešeni, da KS Cerkno do konca izpelje zastavljeni projekt za 

katerega ima rezerviranih 131.500 EUR. V primeru, da KS vztraja pri svoji odločitvi, bo 

rezervirana sredstva v proračunu KS Cerkno, z rebalansom proračuna, potrebno prenesti v 

občinski proračun.  



Predsednik Vid Lahajnar je dodal, da bo KS sredstva (61.500 EUR), ki jih je rezervirala za 

poslovilno vežico namenila v realizacijo pobud občanov. 

 

Župan Gašper Uršič je poudaril, da moramo rekonstrukcijo poslovilne vežice v Cerknem v 

letošnjem letu, ko so že rezervirana sredstva, imeti za prioriteto.  

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da je škoda časa, ki je šel mimo. Če bo občina podelila vse 

stavbne in služnostne pravice KS in ji potem objekt pustila tudi v upravljanju, je potrebno 

zadevo čim prej speljati do pridobitve gradbenega dovoljena. Bil pa je v dvomih, ali se bo 

letos pričelo z gradnjo oz. jo pripeljalo do porabe rezerviranih sredstev. 

 

Župan Gašper Uršič je odgovoril, da je časa dovolj. Na upravni enoti ne bo problema zadevo 

ponovno odpreti v reševanje. Glede stavbnih in služnostnih pravic pa je potrebno stopiti do 

notarke. 

 

Danilo Sedej je še dodal, da je na občino potrebno čim prej oddati vlogo za priklop na 

vodovod in kanalizacijo. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno nadaljuje projekt rekonstrukcije in prizidave obstoječe 

poslovilne vežice Cerkno. 

 

Predsednik Vid Lahajnar povedal, da so bili postopki inšpektorata v povezavi s t.i. ležečim 

policajem neverjetno hitro izpeljani. Izvedba ni bila izvedena v skladu s projektom, če niti 

izbrani izvajalec in njegov podizvajalec nista povprašala po njem. Če bi imeli malo več časa 

in stopili skupaj, bi lahko napake sanirali in bi danes na tistem območju zagotavljali večjo 

varnost vseh udeležencev v prometu. Stanovalci že opažajo, da je vse po starem in opozarjajo, 

da je nujno narediti nekaj, da se promet umiri. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da je od izvajalca potrebno zahtevati povrnitev stroškov. Občina 

pa mora zavzeti stališče glede umiritve prometa v naselju Cerkno. 

 

Jože Močnik je še dodal, da je bil tudi znak, ki naj bi opozarjal na oviro preblizu nje. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je župana seznanil še s ponudbo Direkcije RS za infrastrukturo, 

katera je pripravljena parceli št. 67/6 in 66/3 obe k.o. Cerkno prenesti na Občino Cerkno. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal naj KS za postavitev ovir za umirjanje prometa, občini da 

pobudo, potem pa bo občina preverila možnosti izvedbe. 

 

Marko Obid je poudaril, da je odsek pri odcepu za Labinje zelo nevaren za pešce, ker tam ni 

prehoda. Zank Vi vozite je po njegovem mnenju postavljen tudi na napačnem mestu. Menil 

je, da sigurno obstaja možnost, da se prehod zariše. Tudi drugod po Sloveniji so nepregledni 

odseki, prehodi pa vseeno zarisani.  

 

Župan Gašper Uršič je člane seznanil, da je bil v dogovoru z g. Grumom za odkup parcele ob 

Cvetkovi cesti, da bi se tam uredilo parkirišča in pločnik, vendar do dogovora ni prišlo. 

 

Danilo Sedej je še dodal, da bi moral Janez Peternel pregledati projekt postavitve ležečega 

policaja na Močnikovi ulici. Če slednji ni v skladu z zakonodajo, je potrebno najti drugo 



rešitev za umiritev prometa na tistem območju, ker so dnevne pritožbe stanovalcev 

Močnikove ulice in Gorenjske ceste. 

 

Marko Obid je povedal, da je žalostno, da invalidski in otroški vozički nimajo dostopa in 

prehoda pri fontani, ker je gostinec letni vrt postavil tako, da je dostop onemogočen. 

 

Danilo Sedej je vprašal, kako je z urejanjem ekoloških otokov. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je povedal, da je na občinsko upravo poslal številke parcel, kjer bi 

KS urejala ekološke otoke in prosil za nadaljnja navodila oz. pogoje. Odgovora ni prejel. 

 

Danilo Sedej se je javil, da prevzame projekt urejanja ekoloških otokov.   

 

Andrej Valentinčič je vprašal, če bi bilo s krajevnega proračuna možno sofinancirati 20m 

podpornega zidu v Čeplezu ter sanirati kanalizacijo. 

 

Danilo Sedej je bil še mnenja, da bi morali najeli študente za prebarvanje ograj. 

 

Na podlagi razprave je bil za rebalans krajevnega proračuna sprejet sklep, da se spremenijo 

naslednje postavke: 

 211304 Investicijsko vzdrževanje cest 

Postavka se za potrebe podpornega zidu v Čeplezu in asfaltacije v Planini poveča za 

10.000 EUR. 

 211310 Umiritev prometa 

Zaradi nerealne možnosti izvedbe postavitve dveh naprav za umirjanje prometa, se 

postavka zmanjša za 3.500 EUR. 

 211307 Investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave 

Na račun postavke Investicijsko vzdrževanje cest, se postavka zmanjša za 6.000 EUR. 

 211501 Odvoz odpadkov 

Zaradi novega načina obračunavanja odvoza odpadkov iz pokopališča, je za odvoz 

odpadkov potrebno rezervirati dodatnih 813 EUR. 

 211601 Urejanje parkov, trga, zelenic, pokopališča 

KS za leto 2021 ni podpisala pogodbe z občanko za urejanje javnih površin glede na 

to, da je občina zaposlila javnega delavca za urejanje javnih površin. Postavka se 

zmanjša za 2.600 EUR. 

 

            AD 3 

 

Predsednik Vid Lahajnar je nadaljeval s prošnjami občanov.  

1. Prošnja občanov za ureditev vozne poti na Zavrtah, ki se uporablja kot dostopna pot 

do privatnih zemljišč za namene kmetijske uporabe. Prosilec Srečko Trpin. 

2. Izgradnja podpornega zidu ob občinski cesti v Labinje. Prosilec Darko Lapanje. 

3. Sanacija grušča v grapi nad stanovanjsko hišo Goriška cesta 38. Prosilka Jožica Šavli 

4. Sanacija ceste Pot pod Bregom. Prosilka Danijela Vidmar. 

5. Sanacija ceste na Makate. Prosilec Peter Tavčar. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet sklep: 

1. Občanom se za sanacijo poti na Zavrte pomaga z nakupom materiala cca. 1.448 

EUR. 



2. Glede na višino investicije se za izgradnjo podpornega zidu na cesti v Labinje 

pomaga s sofinanciranjem 1.500 EUR. Glede na to, da gre za podporni zid ob 

občinski cesti, naj prosilec zaprosi še na Občino Cerkno. 

3. Na podlagi ogleda ne terenu ter pogovora s prosilko, KS Cerkno finančno ne 

zmore takšnega projekta, ker je problematičen tudi dostop. 

4. Za sanacijo poti Pot pod Bregom se sofinancira dva kamiona peska z utrditvijo, 

cca 500 EUR. 

5. Za sanacijo ceste na Makate se sofinancira material in delo v višini 1.366 EUR, 

pod pogojem, da bodo betonski kanali omogočali varen prehod pešcem in 

konjenikom. 

 

AD 4 

 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar      


